



## Protokoll styrelsemöte S09 2014-03-25

<b>Närvaro:</b>	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Alexander Pieta Theofanous	Studierådsordförande
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Joacim Åström	Överphös
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig

Adjungerade Sofia Siljeholm

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar • Sofia Siljeholm
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Gabriel P. informerar att förra styrelsen fick funktionärshandböcker.  
Gabriel P. delar ut dem till den nya styrelsen.  
Han informerar att det är "Speak-up days" och att SRD står i foajen tillsammans med kåren där de delar ut och samlar in enkäter av olika slag.  
Det är casetävling snart och man kan vinna pengar. Det är samlings i Hollywood med mer information senare på kvällen.  
En "Speak-up" pub arrangeras i Edekvata i samband med kårens evenemang.  
På fredag avslutas "Speak-up days" där rektorn kommer på återbesök.  
Chefsansökan för Arkad öppnar idag och rekryterare står i studiecetrum och delar med sig information för de som är intresserade.  
Biljettsläpp för Movits! konserten börjar idag klockan 17.15. En biljett kostar 200 kronor.  
Det är val för fullmäktige snart.
- §7 Information från PLD && PLC Alexander T. var på PLC möte i torsdags och diskuterade de nya



examensreglerna. För att kunna påbörja examensarbete så ska man behöva ha klarat hela det obligatoriska blocket.

Josefin K. påpekar att det ställer till det för de studenter som läser kinainriktningen då de läser det obligatoriska kurserna även sitt fjärde år.

Alexander T. ska ta upp detta vid ett senare möte.

PLD jobbar på att strukturera om de obligatoriska kurserna tillsammans med PLC.

UKÄ-gruppen jobbar hårt med sitt arbete.

Den uppdaterade specialiseringsinformationen finns nu på LTHs hemsida.

Alexander T. lämnade lokalen.

§8 Beslutsuppföljning **Mikrovågsugnar**

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

**Mästermärken**

Inget att rapportera. Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S12.

**Din Mamma**

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S14.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Josefin K. och Alen L.	Policydokument	S10 2009	S10 2014
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S12 2014
Fredrik Å.	Din Mamma	S05 2014	S14 2014

§9 Ekonomisk status Louise meddelade att vi har okej med pengar.

Han upplyser också att vi har fått en massa pengar från Teknikfokus.

§10 Val av funktionärer **Källarmästeriet**  
Sparkyansvarig Vilhelm Lundqvist (dat13vlu)  
Sparkyansvarig Isak Lindhe (dat13ili)



- §10.1 iDét-upprustning      Josefin K. informerar att projektgruppen som ansvarar för upprustningen är igång med sitt arbete och har börjat planera vad som behövs köpas in.
- Martin G. föreslår att byta ut alla bord och soffor i iDét såväl som att bredspackla väggarna.
- §11      Polycysidan      Josefin K. tycker att den är klar och vill stryka punkten från beslutsuppföljningen. Hon föreslår att styrelsen bjuder in gamla styrelsemedlemmar sedan 2009 och stryker punkten vid ett speciellt styrelsemöte med dessa gamla && äckliga.
- Mötet håller med.
- §12      Stabens budget      Joacim Å. presenterar och går igenom stabens budget.
- Phaddrana ska få tröjor för 4000 kronor.
- Josefin K. menar att det kan behövas läggas mer pengar på phösrockar då det har varit dåligt med dem de senaste åren.
- Joacim Å. svarar att han har fått en drös rockar av förra staben. Han påpekar vidare på att staben inte kunnat göra en budget för sittningar då de inte planerats än och att budgeten är preliminär och kommer förmodligen ändras.
- Gabriel P. påpekar att kåren har börjat prata om att köpa in utrustning till evenmang som dragningen.
- Joacim Å. är osäker på hur tackbudgeten ska användas då förra årets tackbudget gick åt att subventionera gasquebiljettpiset.
- Josefin K. tycker att styrelsen kan prata om det lite längre vid ett senare möte.
- §13      Bankkonto D-Chip      Louise H. berättar att hon har pratat med D-Chip och de vill att styrelsen ska besluta om att ge de access till ett av de konton hon kommer att skapa.
- Josefin K. yrkar på att ge D-Chip tillgång till ett konto.
- Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- §14      Övrigt      • Joacim Å. vill att styrelsen skriver på ett kontrakt i samband med nollningen.
- §15      Meddelanden      • Adam W. meddelar att två större evenemang har ställts in. Goda nyheter är att det är pub på onsdag med Refinedwiki där man får mat och dryck gratis.
- Josefin K. påminner styrelsen att det är "Tour-de-sektion" den 2 april och den 31 mars har styrelsen mys med E-sektionens styrelse.



§16 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 12:56.

Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic  
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson  
Ordförande